
Deževna lovna
doba

Leto 1992 se izteka. Pred vrati so novoletni prazniki.
Tvegano je kakorkoli napovedati ali bomo preživeli praz-
nike v belem ali zelenem, četudi si želimo in pričakuje-
mo, da nas bo razveselil sneg. Z letom se izteka tudi
letošnja lovna doba, za katero pa lahko rečemo, da je
bila rekordno mokra. Deževje je poštcno namočilo in
zalilo Ljubljansko barje in iraeli smo več poplav. Pozna-
valci vremenskih razmcr zatrjujejo, da tako mokrega
oktobra kot je bil letošnji, nismo imeli od Prešernovih
časov (1850).

Posledice poplav na Ljubljansketn barju pa smo čutili
tudi lovci. Voda je zalila dckajšen del travnikov, polj,
gozdičkov, ponekod so se okoli barjanskih hiš rodila
jezerca. Kot smo opazili, se je divjad pravočasno umakni-
la s poplavljenih področij in ubežala pred naraščajočimi
vodami. Zaradi poplav nekaj časa v naši lovski družini
(LD Rakovnik) nismo lovili na Ljubljanskem barju. Spo-
štujemo lovsko etiko, da se v času poplav in visokega
snega ne lovi. Takral morajo lovci pomagati divjadi
v stiski in če je potrebno ob poplavah tudi reševati.

Na splošno bi lahko rekli, da smo lovci naše družine
zadovoljni z letošnjo lovno sezono navzlic deževju in
poplavam. Letošnja lovna doba je bila zelo dobra. Faza-
nov je bilo vcč kot lani, tudi nekaj kit jerebic je bilo več
(so Še vedno zaščilene). Tudi srnjadi je vsaj po doseda-
njih ocenah ve£ kot lani, zajec se je opomogel in jih je
bilo na barju več. Brez dvoma je za takšno stanje divjadi
več vzrokov. Ugodna pomlad in poletje, tudi dobro
gospodarjenje lovske družine in ustrezna skrb za divjad.

Naša lovska organizacija je že pripravljena za zimo.
Koruzo smo navzlic deževnemu vremenu pravočasno
potrgali, jo spravili v skladišče, kjer čaka, da jo bodo
lovci pozimi raznosili v Stevilna krmiSča, ki smo jih
pripravili že jeseni.

Doslej smo ustrelili tudi dve lisici in ju izročili Veteri-
narski fakulteti, da ju bodo pregledali v zvezi s steklino in
cepljenjem proti steklini, kar smo organizirano opravili

že spomladi letos. Na žalost je na področju občine Vič-
Rudnik Se vedno prisotna steklina in tako smo ena med
dvanajstimi oMinami v Sloveniji, kjcr se steklina še
vedno trdovratno drži.

Zaradi deževne lovne sezone nismo mogli izpeljati tudi
kulturno — lovskega programa naše družine. Dogovarjali
smo se. da bo prišlo na obisk Jezerae rože, našega
lovsko-kulturnega centra, več skupin otrok iz nekaterih

ljubljanskih šol. Na žalost, zaradi slalnega deževja teh
programov v tej sezoni nismo mogli lzpolniti.

Zavedamo se, da bomo morali v naši lovski družini še
marsikaj postoriti pa tudi preučiti ie marsikatera vpraSa-
nja, ki nam jih zastavlja novi čas, ie bomo hoteli biti
sodobna lovska družina, ki stopa v korak tudi z zahteva-
mi jutrišnjega dne na področju lovstva.
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Barjanski lovci se zbirajo po končanem, to pot, uspešnem lovu. Letosje reliko fazanov.


